



Fédération Internationale des
Confréries Bachiques (F.I.C.B.)
International Federation of Wine Brotherhoods

Partager l'amour et la raison du vin
Sharing the reason and the love for wine

CERTIFICAT D'ADHESION **2016** MEMBERSHIP CERTIFICATE

Banat's Wine Order "Theodor"
(Serbia)

Est membre actif adhérent de la Fédération Internationale des Confréries Bachiques (FICB) dont elle partage les valeurs au service de la tradition, de la qualité et de la dégustation conviviale et raisonnée du vin,

Is an active member of the International Federation of Wine Brotherhoods(FICB), whose values it shares to serve the tradition, the quality and the convivial and reasonable tasting of wine,

Elle s'engage à promouvoir les valeurs de la F.I.C.B. dans son pays et à favoriser les relations internationales entre les Confréries autour de l'amour des vins de qualité et des traditions culturelles qui s'y attachent.

It commits to promoting the values of F.I.C.B. in its country and to facilitate international networking between the Wine Brotherhoods around the appreciation of quality wines and the related cultural traditions.

Paris (France), le 16 septembre 2016

16 September 2016

Le Président de la FICB

Alan BRYDEN

F.I.C.B. Siège social c/o Musée du Vin de Paris 5, Place Charles Dickens 75016 Paris France
www.winebrotherhoods.org